

## CombiPressure-Regulator Type 4182-1/-3 and 4186-1/-3

Category: Technical information  
Product group: Pressure Regulator  
Type: 4182-1/-3, 4186-1/-3

Dear customers,



Type 4186-1



Type 4186-3

In order to meet the requirements of the Pressure Equipment Directive 2014/68/EU and the AD2000 Merkblätter in the case of an equipment part with a safety function, the CombiPressure-Regulator will be secured against unauthorized modifications. To ensure this, adhesive seals will be attached on the device, as shown in the picture above. Disassembly, for example to change the regulation range of the pressure, shall be only carried out by HEROSE.

HEROSE GmbH  
Quality Management / Qualitätsmanagement

## KombiDruckregler Typ 4182-1/-3 und Typ 4186-1/-3

Rubrik: Technische Information  
Produktgruppe: Pressure Regulator  
Typ: 4182-1/-3, 4186-1/-3

Sehr geehrte Kunden,



Type 4186-1

Type 4186-3

Um den Anforderungen der Druckgeräterichtlinie 2014/68/EU sowie den AD2000 Merkblättern im Sinne eines Ausrüstungsteils mit Sicherheitsfunktion gerecht zu werden, wird der KombiDruckregler gegen unbefugte Änderungen gesichert. Um dies zu gewährleisten werden Siegel am KombiDruckregler angebracht, so wie es auf dem Bild ersichtlich ist.

Die Demontage, um beispielsweise den Regelbereich zu verändern, darf nur durch HEROSE durchgeführt werden.

HEROSE GmbH  
Quality Management / Qualitätsmanagement